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Abstract (en)
A bottle (1) having a pouring tube, which extends its pouring opening, for pouring in the bottle contents into a relatively small filling opening is
proposed. For this purpose, a drinking straw-type pouring tube (6) as filling aid is stored in a groove-shaped indentation (5) in the bottle wall. During
use, the tube (6) is to be attached to the extended spraying nipple (13) of a customary screw cap (11). <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine Flasche (1) mit einem ihre Ausgiessöffnung verlängernden Ausgiessrohr zum Einfüllen des Flascheninhalts in eine relativ kleine
Einfüllöffnung vorgeschlagen. Hiezu wird ein trinkhalmartiges Ausgiessrohr (6) als Nachfüllhilfe in einer rinnenförmigen Vertiefung (5) der
Flaschenwand verstaut. Bei Gebrauch ist das Rohr (6) auf den verlängerten Spritznippel (13) eines üblichen Schraubverschlusses (11) aufzusetzen.
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